
Strona 1 z 9 

 

Rada Miejska w Radoszycach 

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

Protokół nr 19/2022 

Posiedzenie Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w Radoszycach 
odbyło się w dniu 14 Marca 2022 roku, zwołane na podstawie § 61 ust. 1 i 2 statutu 

Miasta i Gminy Radoszyce (Dz. Urz. Województwa Świętokrzyskiego 2019 poz. 
165; zm.: Święt. z 2020 r. poz. 3362) w związku z art. 15 zzx ust. 1 i 2 Ustawa  

z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych  
z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób 
zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (t. j. Dz. U. z 2021 r. poz. 

2095 z późn. zm.).  

Przewodnicząca zwołała posiedzenie Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady 
Miejskiej w Radoszycach i zarządziła jej odbycie w trybie zdalnym, za 

pośrednictwem wykorzystania przekazanych radnym środków komunikowania się 
na odległość, na dzień 14.03.2022 r. 

Posiedzenie Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w Radoszycach 

w dniu 14 marca 2022. Obrady rozpoczęto 14 marca 2022 roku o godz. 13:30,  
a zakończono o godz. 14:49 tego samego dnia w sali USC Urzędu Miasta i Gminy  

w Radoszycach przy ul. Żeromskiego 28. 

Integralną część niniejszego protokołu stanowi nagranie audio-z posiedzenia 
znajdujące się w aktach Rady Miejskiej w Radoszycach. 

Załącznikiem jest również wykaz czasów zabierania dyskusji radnych oraz gości  

w posiedzeniu. 

http://api.esesja.pl/player/169363/a1823ba4-b825-4: link do wykazu dyskusji 

W posiedzeniu wzięli udział zaproszeni goście Burmistrz Miasta i Gminy Radoszyce 
Pan Michał Pękala, Zastępca Burmistrza Pan Grzegorz Pakuła, Kierownik Referatu 
Budownictwa Rolnictwa i Ochrony Środowiska Pan Mariusz Borowski oraz 

Kierownik Komunalnego Zakładu Gospodarczego w Radoszycach Pan Maciej Gajda. 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum. 

Przewodnicząca poprosiła o zalogowanie się i potwierdzenie obecności  
w programie esesja. 

Następnie Przewodnicząca Pani Dorota Szustak przypomniała, aby chęć włączenia 
się do dyskusji zgłaszać wykorzystując funkcję „DYSKUSJA” w oprogramowaniu 
esesja. 

  

http://api.esesja.pl/player/169363/a1823ba4-b825-4
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W posiedzeniu wzięło udział 6 członków. 

Obecni: 

1. Józef Biały 
2. Marian Jankowski 
3. Jan Kaczmarczyk 

4. Janina Król 
5. Dorota Szustak 

6. Mariusz Żabiński 

Głosowano w sprawie: 

Sprawdzenie obecności.  

Wyniki głosowania 

OBECNY: 6, NIEOBECNY: 0 

Wyniki imienne: 

OBECNY (6) 

Józef Biały, Marian Jankowski, Jan Kaczmarczyk, Janina Król, Dorota Szustak, 
Mariusz Żabiński 

Przewodnicząca stwierdziła, że w posiedzeniu bierze udział 6 radnych na ogólną 
liczbę 6,co zgodnie z ustawą czyni komisje zdolne do uchwalania prawomocnych 
opinii i wniosków. 

2. Zatwierdzenie protokołu Komisji Nr 18/2021 z dnia 22 grudnia 2021 

roku. 

Przewodnicząca Pani Dorota Szustak zwróciła się do radnych z zapytaniem, 
czy mają jakiekolwiek zastrzeżenia do protokołu 18/2021 z dnia 18 grudnia 2021 

roku. 

Następnie Przewodnicząca otworzyła dyskusję nad zatwierdzeniem protokołu. 

Wobec braku pytań i uwag Przewodnicząca poddała pod głosowanie zatwierdzenie 
protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie protokołu Komisji Nr 18/2021 z dnia 22 grudnia 2021 roku.  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 



Strona 3 z 9 

 

ZA (6) 

Józef Biały, Marian Jankowski, Jan Kaczmarczyk, Janina Król, Dorota Szustak, 
Mariusz Żabiński 

Przewodnicząca stwierdziła, że Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady 
Miejskiej w Radoszycach 6 głosami za, jednogłośnie przyjęła wskazany protokół. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca Pani Dorota Szustak stwierdziła, że radni zapoznali się  
z porządkiem obrad i nie zachodzi potrzeba jego odczytywania. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum 
2. Zatwierdzenie protokołu Komisji Nr 18/2021 z dnia 22 grudnia 2021 roku 

3. Przyjęcie porządku obrad 
4. Informacja w zakresie realizacji Programu ochrony środowiska i Programu 
usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Radoszyce na 

lata 2011 – 2032 
5. Informacja dotycząca funkcjonowania systemu odbioru nieczystości stałych  

z nieruchomości na terenie Gminy Radoszyce 
6. Sprawy różne 
7. Zakończenie posiedzenia 

Następnie Przewodnicząca otworzyła dyskusję nad proponowanym projektem 

porządku obrad. 

Wobec braku pytań i uwag Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt 

porządku obrad. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad.  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Józef Biały, Marian Jankowski, Jan Kaczmarczyk, Janina Król, Dorota Szustak, 
Mariusz Żabiński 

Przewodnicząca stwierdziła, że Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady 

Miejskiej w Radoszycach 6 głosami za, jednogłośnie przyjęła porządek obrad.  

Przystąpiono więc do jego realizacji. 
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4. Informacja w zakresie realizacji Programu ochrony środowiska  
i Programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu 
Gminy Radoszyce na lata 2011 – 2032. 

Przewodnicząca poprosiła o zabranie głosu Pana Mariusza Borowskiego 
kierownika Referatu Budownictwa Rolnictwa i Ochrony Środowiska celem 
przedstawienia informacji. 

Treść informacji stanowi załącznik do protokołu i znajduje się w aktach Rady 
Miejskiej w Radoszycach. 

Następnie Przewodnicząca Pani Dorota Szustak otworzyła dyskusję nad 
przedstawioną informacją. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Dorota Szustak 
- Mariusz Borowski 
- Józef Biały 
- Mariusz Borowski 

- Michał Pękala 
- Dorota Szustak 

- Michał Pękala 
- Dorota Szustak 
- Mariusz Borowski 

Radny pan Józef Biały zwrócił uwagę na termin odbioru azbestu od poszczególnych 
mieszkańców. W odpowiedzi uzyskał informację, że jeśli tylko będą szczegółowe 
informacje od WFOŚ, co do odbioru azbestu to informacja ta zostanie 

opublikowana. W minionym czasie został ogłoszony taki nabór na składanie 
wniosków, jednak drugiego dnia nabór ten został zamknięty. Gmina Radoszyce nie 

złożyła takiego wniosku, ze względu na ograniczony czas przyjmowania tych 
wniosków. 

Burmistrz Pan Michał Pękala poinformował, że termin składania wniosków 
udostępniony przez WFOŚ był do kilku godzin. Gmina Radoszyce dowiedziała się 

już po zamknięciu naboru wniosków. 

Przewodnicząca Pani Dorota Szustak zapytała ile łącznie ton azbestu jest do 
odbioru z terenu gminy Radoszyce. Na to pytanie odpowiedział kierownik pan 

Mariusz Borowski, że łącznie zalega już ponad 100 ton. 

Wobec braku pytań i uwag Przewodnicząca poddała pod głosowanie Informację  
w zakresie realizacji Programu ochrony środowiska i Programu usuwania azbestu  

i wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Radoszyce na lata 2011 – 2032.  

Głosowano w sprawie: 

Informacja w zakresie realizacji Programu ochrony środowiska i Programu 
usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Radoszyce na 

lata 2011 – 2032.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Józef Biały, Marian Jankowski, Jan Kaczmarczyk, Janina Król, Dorota Szustak, 
Mariusz Żabiński 

Przewodnicząca stwierdziła, że Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady 
Miejskiej w Radoszycach w obecności 6 radnych, 6 głosami za, jednogłośnie 
wyraziła opinię pozytywną do przedstawionych informacji. 

5. Informacja dotycząca funkcjonowania systemu odbioru nieczystości 
stałych z nieruchomości na terenie Gminy Radoszyce. 

Przewodnicząca poprosiła o zabranie głosu Pana Mariusza Borowskiego 
kierownika Referatu Budownictwa Rolnictwa i Ochrony Środowiska celem 
przedstawienia informacji. 

Treść informacji stanowi załącznik do protokołu i znajduje się w aktach Rady 
Miejskiej w Radoszycach. 

Ponadto w dalszej kolejności Przewodnicząca Pani Dorota Szustak poprosiła  
o zabranie głosu Kierownika Macieja Gajdę, celem przedstawienia dalszych 

informacji. 

Przewodnicząca Pani Dorota Szustak otworzyła dyskusję nad przedstawioną 
informacją. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Mariusz Borowski 
- Maciej Gajda 
- Jan Kaczmarczyk 

- Mariusz Borowski 
- Jan Kaczmarczyk 
- Michał Pękala 

- Janina Król 
- Michał Pękala 

- Maciej Gajda 
- Michał Pękala 
- Michał Pękala 

- Michał Pękala 
- Józef Biały 

- Michał Pękala 
- Dorota Szustak 
- Maciej Gajda 

- Dorota Szustak 
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- Maciej Gajda 

- Michał Pękala 

Radny Jan Kaczmarczyk zwrócił się z zapytaniem do Kierownika Referatu 
Budownictwa, Rolnictwa i Ochrony Środowiska pana Mariusza Borowskiego, co  

z osobami, które się zadeklarowały, że posiadają kompostownik, a wystawią 
odpady bio(liście, trawa). Pan Mariusz Borowski w odpowiedzi poinformował, że 

pracownicy firmy odbierającej odpady bio w danym dniu odbioru, będą posiadali 
listy osób zadeklarowanych. Od pozostałych osób, które się nie zadeklarowały te 
odpady zwyczajnie nie będą odbierane. 

Ponadto Jan Kaczmarczyk w kolejnym pytaniu, zwrócił uwagę na plan budowy 
kanalizacji w Grodzisku. 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Pan Michał Pękala. Wniosek złożony został do PROF-
u. Alokacja podniesiona dla gmin do 5 000 000 zł, wcześniej była do  

2 000 000zł.Została również podniesiona kwota dofinansowania wcześniej było 
63%, obecnie dochodzi nawet do 100 %.Wymagane są również dodatkowe punkty 
do zrealizowania. Jest pomysł na połączenie Grodziska z wydzielonym terenem nad 

Zalewem Antoniów. Będzie to dzielone na etapy. 

Radna Janina Król zapytała czy już są zgody wszystkich mieszkańców na budowę 
kanalizacji w miejscowości Plenna. Burmistrz odpowiedział, że realizacja jest do 

rzeki Kozówka. Dalsze etapy z czasem będą realizowane. 

Radny Mariusz Żabiński zapytał czy jest w planach rozbudowa oczyszczalni 
ścieków. Burmistrz poinformował, że jest w planach poszerzenie działalności sieci 

kanalizacyjnej na przyszłość jak najbardziej. 

Wobec braku pytań i uwag Przewodnicząca poddała pod głosowanie Informację 
dotyczącą funkcjonowania systemu odbioru nieczystości stałych z nieruchomości 

na terenie Gminy Radoszyce.  

Głosowano w sprawie: 

Informacja dotycząca funkcjonowania systemu odbioru nieczystości stałych  
z nieruchomości na terenie Gminy Radoszyce.  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Józef Biały, Marian Jankowski, Jan Kaczmarczyk, Janina Król, Dorota Szustak, 
Mariusz Żabiński 
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Przewodnicząca stwierdziła, że Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady 
Miejskiej w Radoszycach w obecności 6 radnych, 6 głosami za, jednogłośnie 
wyraziła opinię pozytywną do przedstawionych informacji. 

6. Sprawy różne. 

Burmistrz poinformował o przekazanej pomocy dla uchodźców oraz 
kolejnych planach dotyczących organizacji pobytu czy zakwaterowania i wszystkich 
spraw związanych z ratowaniem tej pokrzywdzonej ludności. Ponadto Burmistrz 

podziękował wszystkim za wparcie , włożoną pomoc i zaangażowanie. 

Radny Pan Marian Jankowski wspomniał, że skoro uchodźcy znajdują się już 
w hotelach w Sielpi, to dobrym pomysłem będzie zaoferowanie im pracy na 
miejscu. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Michał Pękala 
- Marian Jankowski 

- Maciej Gajda 
- Michał Pękala 

- Michał Pękala 

 

7. Zakończenie posiedzenia. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca zamknęła posiedzenie 
Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w Radoszycach w kadencji 

2018-2023. 

 

 

 

Przewodnicząca Komisji 

 

Dorota Szustak 

1.Józef Biały ………………………………………………….. 

 

2.Marian Jankowski………………………………………… 

 

3.Jan Kaczmarczyk………………………………………… 
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4.Janina Król…………………………………………………… 

 

5.Mariusz Żabiński…………………………………………… 

 

 

 

 

 

Przygotował(a): Longina Lewicka 
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Wykaz czasów zabierania głosu w dyskusji radnych oraz gości  
w posiedzeniu. 

 Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum 

 13:38 Zatwierdzenie protokołu Komisji Nr 18/2021 z dnia 22 grudnia 2021 roku 
 13:39 Przyjęcie porządku obrad 
 13:52 Informacja w zakresie realizacji Programu ochrony środowiska i Programu 

usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Radoszyce na 
lata 2011 – 2032 

 13:39 Dorota Szustak 
 13:39 Mariusz Borowski 
 13:43 Józef Biały 

 13:43 Mariusz Borowski 
 13:44 Michał Pękala 

 13:47 Dorota Szustak 
 13:48 Michał Pękala 
 13:49 Dorota Szustak 

 13:49 Mariusz Borowski 
 14:22 Informacja dotycząca funkcjonowania systemu odbioru nieczystości 

stałych z nieruchomości na terenie Gminy Radoszyce 
 13:53 Mariusz Borowski 

 13:56 Maciej Gajda 
 13:58 Jan Kaczmarczyk 
 13:58 Mariusz Borowski 

 13:59 Jan Kaczmarczyk 
 14:00 Michał Pękala 

 14:02 Janina Król 
 14:02 Michał Pękala 
 14:04 Maciej Gajda 

 14:05 Michał Pękala 
 14:08 Michał Pękala 

 14:08 Michał Pękala 
 14:11 Józef Biały 
 14:11 Michał Pękala 

 14:15 Dorota Szustak 
 14:16 Maciej Gajda 

 14:16 Dorota Szustak 
 14:16 Maciej Gajda 
 14:18 Michał Pękala 

 14:49Sprawy różne 
 14:25 Michał Pękala 

 14:38 Marian Jankowski 
 14:41 Michał Pękala 
 14:48 Michał Pękala 

 14:49 Zakończenie posiedzenia 

  

 


